
Umsi  jaktlags  älgjaktsmöte 2010-10-10 

1. Mötet öppnades sedvanligt kl 14.00 av jaktledaren Paul Eriksson 

2. Till mötets ordförande valdes Paul Eriksson 

3. Till mötets sekreterare valdes Mats Seyffarth 

4.  Som justeringsmän för dagens protokoll valdes Dick Eriksson och Mats Buud. 

5. Bifogad dagordning för mötet lästes upp av ordföranden och godkändes av mötesdeltagarna. 

6. Val av styrelse ledmöter för jaktsäsongen 2010-2011 förrättades och följande beslutades: 

Paul Eriksson, Kent Dareflod och Mats Buud kvarstår ett år 

Mats Seyffarth, Kenneth Eriksson och Göran Sörbu nyvaldes på två år. 

7. Till styrelse suppleanter valdes Ove Eriksson och Mattias Dahlberg 

8. Till Kassör omvaldes Andreas Dahlberg 

9. Till revisorer valdes Henrik Sörbu och Dan Stenback. 

10. Till vice jaktledare för årets jakt valdes Ove Eriksson 

11. Till passansvariga för innevarande jaktår 2010-2011 

12. Att ansvara för bränsle till elverket utsågs Dick Eriksson 

13. Som ansvarig för ”Hotellet” utsågs Johan Markus 

14. Kassören redogjorde för jaklagets ekonomiska situation 

Ca 14.000:- i kassan och föregående år utgjorde ett minusresultat  =-1.800:- 

15. Angående rovdjur, informerade Paul att det skett föryngring i Görsjöreviret. 

Förmodligen 8 stycken valpar.  3 + 7 stycken vargar har observerats av maskinskötare. 

Songen reviret verkar ha upplösts. Dalarna totalt har nu ca 70 föryngringar av varg. 

Vid obs. av björn eller varg ring 0705 532 21 90. I jaktlagets närområde finns 3 st ungbjörnar 

och en stor. Vid eventuell rovdjurskontakt avbryts jakten för omställning till annat område.  

16. Information inför årets jakt. 

Årets jakt i Mora södra jaktvårdsområde och Umsi jaktlag, följer regler som sats upp av 

kretsen. Vår älgstam är för närvarande av dålig kvalitet. Den ringa kalvtillgången styr 

avskjutningen.  Det först fällda djuret kan tillåtas vara ett stort. Därefter skall det fällas två 

kalvar före nästa stora djur. Eventuella överlöpare mellan grannlag kommer att jämna ut sig i 

längden. Beroende på avskjutningsreglerna kan jakten bli något ”hattig” när visa djur skall 

fredas. Observationer inför årets jakt har varit extremt dålig. 

17. Övrig information & förhållningsregler 

Tänk på säkerhet först, ladda på passet, patron ur på passet. Ha väl markerande färg på 

klädseln. På passet tänk efter skjutriktningar. Repetera lovliga älgar. 

Ordförande och vise jaktledare kommer att gå igenom aktuella pass. 

Radiokontakt som tidigare Klockan 0600 samt genomgång och fördelning vid slakthuset 0700 

Radiokanal = 20 på nyare = 5 på äldre. 

Vår tilldelning är 5 stycken stor och lika många små. 

Jaktledarna samlas på onsdag för genomgång och eventuella justeringar av tilldelningar 

Vi skall spara 6- 10 taggare. Hondjur blir fredade torsdag –fredag 

Föredra att skjuta av små hondjur och spara större hondjur. 

 Henrik Sörbu ansvarar för invägning och protokollförning vid slakthuset. 

18. Övriga frågor: Passarbetet har skötts bra i år, OBS. Spika EJ skyltar på friska träd 

Genomgång av passen gjordes. Ingen container för slaktavfall i år 

Glöm ej att tvätta händerna för urtagning. 

19. Avgifter för nytillkommande jägare är 3000:- 

20. Mötet avslutades 14.45. 

                                                    Vid pennan /tangentbordet :       ________________ 

 Mats Seyffarth 

Justerat:______ _____________            _____________ 

Dick Eriksson                      Mats Buud 


